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Sveiki VDU Studentų parlamento nariai,  

Išreiškiu norą įsitraukti į Senato veiklą, nes tai tinkamiausia platforma priimti 

reikšmingus sprendimus viso Universiteto lygmeniu. Trečius metus studijuodama 

Vytauto Didžiojo universitete ir aktyviai įsitraukdama į įvairias veiklas, manau, kad 

turiu prikaupusi nemažai žinių apie Universiteto valdymo organus bei jų veiklos 

specifiką.  

 

Eidama Studentų atstovybės akademinių reikalų koordinatorės pareigas turėjau bei iki 

dabar turiu daug kontakto su iš studentų kylančiomis problemomis, tokiomis kaip 

studijų programų neaktualumas, dėstytojų kompetencijų trūkumas bei studijų kokybės 

spragos - dėl šios priežasties manau, kad turiu sukaupusi nemažą bagažą informacijos, 

kurią norisi panaudoti tikslingai ir naudingai. 

 

Tikiu, kad turiu nemažą suvokimą kaip vyksta tam tikri procesai, tačiau norisi teorines 

žinias pritaikyti praktikoje ir sužinoti kaip viskas vyksta už uždarų durų. Iš trijų Senato 

komitetų labiausiai domina Studijų komitetas, kadangi su studijomis, problemomis, 

iššūkiais dirbu ir Studentų atstovybėje - ši sritis man artimiausia ir tikiu, kad dirbant 

šiame komitete kurčiau pridėtinę vertę ne tik savo idėjomis, bet ir įgūdžiais bei požiūriu.  

 

Nuo pat įstojimo į Universitetą mane domino akademiniai procesai, studentai, studijos, 

problemų sprendimų paieškos, Universiteto struktūra ir bandymas surasti atsakymą į 

amžiną klausimą "tai kaip gi viskas veikia?". Prisijungusi prie Studijų komiteto noriai 

prisidėčiau prie naujų studijų programų įvedimo, jau esamų studijų programų 

kvestionavimo, pasiūlymų teikimo sprendžiant klausimus svarbiausiais Universiteto 

dokumentais, tokiais kaip VDU Studijų reguliaminas.  

 

Kandidatuoju su tikslu laisvai dalintis idėjomis, tobulinti studijų kokybę bei prisidėti 

prie Universiteto gerbūvio kūrimo ir puoselėjimo. 

 

VIVAT VDU! 


